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استاندار آذربایجان شرقی:

ظرفیت فضاهای ورزشی استان شناسایی شود/ سیاست ما تشویق صنایع به تیمداری و
حمایت از ورزش است

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به نقش صنایع و بخش خصوصی در توسعه ورزش، گفت: سیاست ما تشویق صنایع

به تیمداری و حمایت از ورزش است.

به گزارش روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، بهرام سرمست صبح امروز (یکشنبه) در جلسه شورای عالی ورزش استان با اشاره به اهمیت تصمیم گیری و سیاست گذاری در

هر حوزه، گفت: باید بین فعالان و قهرمانان ورزشی و سازمان های مرتبط جهت توسعه ورزش استان ارتباط برقرار کنیم؛ چون این افراد دغدغه مسئولیت اجتماعی دارند.

وی افزود: قانون گذاری و تدوین برنامه ها در سیاست گذاری و تصمیم گیری بسیار مهم است و مراجع رسمی از فعالیت ورزشکاران پشتیبانی قانونی می کنند.

سرمست با اشاره به اینکه در ارتباط با مصوبات، خلاء قانون گذاری وجود دارد، خاطرنشان کرد: در موقع توزیع اعتبارات در خصوص برنامه های فرهنگی و زیست محیطی اکثر

دستگاه های اجرایی خواهان اعتبار هستند؛ اما در مرحله پاسخگویی هیچ کس پاسخگو نیست، چون مسئولیت پذیری مشخص نشده است؛ لذا نیاز است دستگاه های مجری،

زمان بندی برای ایفای مسئولیت را مشخص کنید.

استاندار آذربایجان شرقی با قدردانی از اقدامات شهرداری تبریز در راستای توسعه ورزش همگانی بر گسترش این فعالیت ها تأکید کرد.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به نقش صنایع و بخش خصوصی در توسعه ورزش استان، گفت: صنایع به واسطه مسئولیت اجتماعی که دارند می توانند در حمایت از ورزش

نقش آفرینی کنند و سیاست ما تشویق صنایع تیم داری و حمایت از رشته های ورزشی است.

سرمست افزود: ماشین سازی و تیم آن، برند صنعت استان است که نیاز به احیا و حفاظت دارد و امیدواریم با مدیریت صحیح و تخصصی در طول زمان مشکل این کارخانه

برطرف شود.

وی افزود: حمایت ما از احیای تیم ماشین سازی در جهت پویایی ورزش استان است.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به این که سازمان ها، دانشگاه ها و مدارس از محیط و فضاهای ورزشی باید بهینه استفاده کنند افزود: لازم است ظرفیت استان در فضاهای

ورزشی را شناسایی کرده و بهینه استفاده کنیم و با دستگاه های دیگر این فضارا به اشتراک بگذاریم.

وی با اشاره به کم تحرکی و عدم فعالیت بدنی افراد در کشور گفت: هرچند آموزش وپرورش در مدارس بین دانش آموزان نسبت به توسعه و تشویق ورزش اقدام می کند؛ اما این

فعالیت ها کم است و باید ورزش از نهاد خانواده شروع شود و صداوسیما نیز فرهنگ سازی در این راستا انجام دهد.
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